
на вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

Уважаеми доц. Чобанов, 

Няма ли възможност да се даде допълнителна предимство за многодетно семейство. С така 

определените райони много деца с братче/сестриче, учещи вече в дадено училище, вече не 
попадат в района на училището. Тоест ние ще имаме две или три деца в различни райони и 

различни училища, което ще е травмиращо за по-малките и много сложно в логистично 

отношение за нас. Искам да питам това от дискиминиращите критерии ли е и какво е 

основанието му да отпадне. 

с уважение 

Елица Христова 

 


